重要里程及事項簡介 MAJOR MILESTONES AND EVENTS

1992	五月九月	城市電訊 (香港) 有限公司在香港正式成立推出 888 國際電話卡服務	May September	City Telecom (H.K.) Ltd. (CTI) was incorporated in Hong Kong 888 International Calling Card Service was introduced
1993	六月	在美國紐約水牛城設立交換中心	June	Switching centre was established in Buffalo, New York, USA
1994	一月 九月	推出 003 圖文傳真保証服務 推出國際通長途電話卡服務	January September	Launch of 003 international Guarantee Fax Service Launch of GlobaLink International Calling Card Service
1995	二月	城市電訊網絡採用全數碼系統	February	Digitalization of CTI network
1997	一月 二月 三月 八月	推出 IDD 300 直撥服務 業務拓展至日本及成立城市電訊 (日本) 有限公司,獲日本郵政省(Ministry of Post and Telecommuciations) 簽發「一般第二種電器通訊事業牌照」(General Type II License)成立公司客戶專業部門 INC (the Specialized IDD Network for Corporations)	January February March August	Launch of IDD300 Calling Service City Telecom (Japan) Co. Ltd. was set up with General Type Il License authorized by Ministry of Post and Telecommunications (MPT) in Tokyo, Japan Set Up INC (the Specialized IDD Network for Corporations) for the corporate sector CTI was listed on the Stock Exchange of Hong Kong Limited
1998	二月 三月 五月 六月 十一月	推出ISR直撥傳真服務 推出CTIm@il電子郵件服務 城市電訊(日本)有限公司獲日本郵政省簽 發「特別第二種電器通訊事業牌照」以提供 國際簡單分銷服務 推出CTInets互聯網服務 成為首間獲ISR話音服務牌照的公司	February March May June November	Launch of International Simple Resale (ISR) Fax Service Launch of CTIm@il Web Mail Service City Telecom (Japan) obtained Special Type II license from MPT to provide ISR service in Japan Launch of CTInets Internet Access Service The first company to receive the license of ISR voice service
1999	一月 七月 八月 九月 十一月	推出 IDD 1666 直撥服務 推出「一世免費」撥號上網服務計劃 推出網上視聽頻道 iChannel 開設首間 CTInets 專門店 推出 iStore,進軍電子商貿市場 於美國 Nasdaq National Market 上市	January July August September November	Launch of IDD1666 Direct Calling Service Launch of "Lifetime free" dial-up Internet service plan Launch of iChannel, a multi-media channel on the Internet Opening of first CTInets shop Launch of iStore to enter e-commerce market Dual listed on the Nasdaq National Market of USA
2000	一月 二月 三月 六月	城市電訊之全資附屬公司城市電訊國際有限公司(城市電訊國際)獲發電訊管理局衛星對外設施服務牌照的意向書城市電訊之附屬公司香港寬頻網絡有限公司(「香港寬頻」)取得本地無線固網服務牌照城市電訊國際獲電訊管理局發出海底電纜對外設施服務的牌照意向書DDI CORPORATION (前稱 KDD Corporation) (「KDDI」) 認購香港寬頻 15%之權益,與城市電訊結成策略夥伴香港寬頻推出無線寬頻互聯網服務推出本集團自行開發的網上廣告軟件「Infobox」	January February March June	Award of the Letter of Consent for Satellite-based FTNS license from OFTA Hong Kong Broadband Network Limited ("HKBN"), a subsidiary of CTI obtained the Local Wireless FTNS License Award of the Letter of Consent for Submarine Cable-based FTNS license from OFTA DDI CORPORATION (formerly KDD Corporation) ("KDDI") subscribed 15% stake of HKBN, forming strategic partnership with CTI Launch of wireless Broadband Internet services from HKBN Launch of "Infobox", an in-house developed on-line advertising software